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INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy: Harmonogramu realizacji inwestycji drogowych na Ratajach. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W najbliższym czasie planowane są na Ratajach inwestycje drogowe: 

przebudowa wiaduktu w ciągu ulicy Kurlandzkiej oraz przebudowa Ronda Rataje. W chwili 

obecnej natomiast prowadzone są prace przy modernizacji trasy tramwajowej na Górnym 

Tarasie Rataj. Mieszkańcy ratajskich osiedli obawiają się, że planowane do realizacji 

inwestycje nałożą się na siebie w czasie co spotęguje paraliż komunikacyjny. W związku z tym 

proszę o informacje dotyczącą harmonogramu przeprowadzenia w/w prac. Czy powyższe 

inwestycje będą prowadzone w tym samym czasie? 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

        (-) Łukasz Kapustka 

 

     Radny Miasta Poznania 


